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О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  -  П А З А Р Д Ж И К 

Постоянна комисия “Култура” 

 

 

П Р О Т О К О Л  № 4 

от заседание на ПК „Култура”, проведено на 21.03.2024 г. от 15:30 часа в 1302 

зала, в сградата на община Пазарджик 

 

 На заседанието присъстваха: Хари Харалампиев, Атанас Качаков, 

Росица Стайкова, Трендафил Величков и Нона Загорска. 

Докладчици и гости по материалите бяха: г-н Найден Шопов – 

председател на Общински съвет – Пазарджик, г-жа Весела Тодорова – 

директор на дирекция „Образование и култура” и г-н Сергей Шербетов – гл. 

експерт в дирекция „Образование и култура”. 

Заседанието протече при следния дневен ред: 

1. Вх.№261/18.03.2024 г. Създаване на Временна комисия по чл. 6 от 

Наредбата за символите, почетните знаци, отличията и почетните звания на 

Община Пазарджик. 

Докладва г-н Найден Шопов – председател на Общински съвет - 

Пазарджик 

 

2. Вх.№259/15.03.2024 г. Приемане на Годишна програма за развитие 

на читалищната дейност в община Пазарджик за 2024 година. 

Докладва д-р Весела Тодорова – директор на дирекция „Образование и 

култура” 

 

3. Вх.№258/14.03.2024 г. Отчет за състоянието на общинската 

собственост и резултатите от нейното управление по видове и категории 

обекти за периода 01.01.2023 г. – 31.12.2023 г. 

 

По първа точка от дневния ред: г-н Найден Шопов докладва 

предложение с проект за решение относно създаване на Временна комисия по 

чл. 6 от Наредбата за символите, почетните знаци, отличията и почетните 

звания на Община Пазарджик. 

Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения към материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

 По втора точка от дневния ред: Г-жа Весела Тодорова докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на Годишна програма за 

развитие на читалищната дейност в община Пазарджик за 2024 година. 
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 Г-н Трендафил Величков изрази мнение, че ще е добре работата на 

читалищата да има синхрон с Ансамбъла за народни песни и танци, 

Симфоничния оркестър и Театъра. Да се помисли какви са възможностите да 

се отделят средства театралните постановки да стигнат до публиката в 

населените места. Като идеии даде провеждане на репетиции на камерните 

формации на Симфоничния оркестър в някое населено място, организиране 

на изложби от Съюза на художниците и други. 

 Г-жа Весела Тодорова заяви, че може да се направи разчет на 

транспортните средства и идеите културните институции да имат достъп до 

населените места ще бъдат взети под внимание. 

 На въпрос на г-н Величков има ли Фестивал на самодейците като 

общинско събитие, г-н Сергей Шербетов отговори, че всяка година на 

Лазаровден и Цветница се провеждат т. нар. Пролетни празници. Тече 

подготовката и до момента има заявки за участие от 13 населени места. 

 Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По трета точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 

нейното управление по видове и категории обекти за периода 01.01.2023 г. – 

31.12.2023 г., за сведение. 

 

 

 

 

 

ХАРИ  ХАРАЛАМПИЕВ:  
Председател на ПК  

 

Съставил протокола:  

И. Гайдева 


